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- Vi har idag såväl kontor som verksamhetslokaler på både Grynbodgatan och på Annelundsgatan.
Vi har långsiktiga avtal med våra hyresvärdar och gör inga omedelbara uppsägningar av lokaler
men kan på sikt bli tvungna att omförhandla avtalen.
 
Vårt mål är att fortsätta göra kvalitativ verksamhet för en mångfald av deltagare i Malmö. Men vi
kan inte blunda för att vi med minskade personalresurser inte kan göra lika mycket verksamhet
som tidigare.
 
Vi ser dock att det nya systemet som vi ska gå in i ger oss nya möjligheter. Med våra fyra
profilområden (Funktionsrätt, Integration, Föreningsliv och Landsbygder) som grund vill vi bidra till
att människor som idag står långt från folkbildningen, och ibland även samhället, ska få möjlighet
att upptäcka folkbildningens fantastiska värld. Att få vara delaktig och inkluderad och få ett
sammanhang. Att känna tillit och trygghet. Att få växa som människa.
 
Vi kommer inte att ta bort någon av de verksamheter vi har eller planerar för men vi måste minska
ambitionerna om hur många vi kan inkludera i vår verksamhet.
 
Vi hoppas på er förståelse att vi inte kan bli mer konkreta än så här då vårt förbunds
verksamhetsåtagande inte görs förrän under första kvartalet nästa år.
 
Vi tror att det blir ännu viktigare framöver att ha en bra dialog med både Kulturnämnden och         
-förvaltningen för att vi studieförbund ska kunna komplettera varandra och kunna erbjuda bra och
kvalitativ verksamhet för stadens invånare.
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